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Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 11.09.2018 v RKD  v Sučanoch 
 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 03.09.2018. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu  
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka (ospravedlnená) 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. Mgr. Veronika Ďaďová   
2. Martin Rybár  
3. Ing. Eva Bencová (ospravedlnená) 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
6. Mgr. Róbert Kováč 
7. Jaroslav Makovník (ospravedlnený) 
8. Bc. Ján Adamovský  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (ospravedlnený) 
10. Ing. Ján Jamriška 
11. Ing. Peter Belica  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková -    zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 
 
 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení OcZ 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Výročná správa Sučany za konsolidovaný celok za rok 2017 so Správou audítora 

a Dodatkom správy audítora  

7. Správa o fin. plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2018 a monitorovacia správa o plnení 

programového rozpočtu obce za 1. polrok 2018 

8. Zmena rozpočtu obce na rok 2018 

9. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

10. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 

prístavba garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne, verejné osvetlenie ai.) 

11. Informácia o činnosti komisií OcZ za 1. polrok 2018 

12. Rôzne  

13. Interpelácie 

14. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
Starosta obce privítal prítomných poslancov (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Bc. Adamovský, 
Mgr. Ďaďová, Ing. Jamriška, JUDr. Mgr. Belica). Ospravedlnil neúčasť p. Makovníka, Ing. Buleja, 
PhD.). Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. V zmysle § 12 Zákona o obecnom zriadení otvoril 
zasadnutie obecného zastupiteľstva. Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej 
podobe, pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, úradnej tabuli a miestnom rozhlase.   
 
Zápisom bola poverená p. Viera Jašeková. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila MUDr. Trnovská, MPH. 
 
 
Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Ďaďová a Bc. Adamovský. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie – Mgr. Ďaďová a Bc. Adamovský: 
Za: 6 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, 
MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Ďaďová, Bc. Adamovský) 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, MPH. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, MPH.: 
Za: 6 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, Bc. Adamovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, MPH.) 
 
 
S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta informoval, že program bol zverejnený na web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom 
rozhlase. 
 
Hlasovanie za schválenie programu v zmysle pozvánky: 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. 
Belica, MUDr. Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta sa opýtal na návrhy, doplnenia, príp. zmeny programu. 
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p. Rybár navrhol program doplniť o bod 12 „Poskytnutie dotácie Futbalovému oddielu“ a bod 13 
„Odmena hlavnej kontrolórke za I. polrok 2018“. 
 
Mgr. Kováč navrhol presun bodu 9 „Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce“ za bod 3 
vzhľadom k tomu, že sú prítomní zástupcovia Poľovníckeho združenia. 
 
Hlasovanie za schválenie úpravy schváleného programu: 
Za: 6 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, 
MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Ďaďová, Bc. Adamovský) 
 
 
Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

 
Prenájom areálu strelnice 
 
p. prednosta uviedol, že čo sa týka prenájmu areálu strelnice, záležitosť je v jednaní od júna 2017, 
následne v r. 2018. Je potrebné zrušiť doposiaľ prijaté uznesenia a na dnešnom zasadnutí obecného 
zastupiteľstva je možné prijať zámer predaja alebo inú formu uznesenia, ktorá bola vydiskutovaná 
na rokovaní za účasti právnika Poľovníckeho združenia a právnej zástupkyne obce Sučany. Jednou 
z možností je predkupné právo na dobu neurčitú a vecné bremeno. Ďalšou alternatívou je možnosť 
odpredania areálu za cenu znaleckého posudku po odpočítaní nákladov vložených do obnovy 
strelnice.  
Bol predložený návrh riešenia situácie, ktorý vzišiel na komisii, a to zvolať verejné prerokovanie 
problematiky. Prítomným boli zaslané návrhy uznesení na rôzne formy riešenia situácie. Právnička 
pripravila nový návrh uznesenia.  
Poľovnícke združenie má areál v užívaní, využíva sa, podieľa sa na zveľaďovaní. Pre obec je to 
prebytočný majetok, ktorý sa nevyužíva. Toto obecné zastupiteľstvo je oprávnené prijať uznesenie 
o spôsobe nakladania s majetkom obce (predaj, prevod, verejné prerokovanie), dnes sa vec 
neuzatvorí. 
 
p. starosta otvoril priestor pre členov stavebnej a ekonomickej komisie. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že stavebná komisia nebola uznášania schopná, vypočula si stanoviská, no 
nebola schopná prijať záväzné stanovisko.  
 
p. Rybár navrhol stretnutie s Poľovníckym združením na pracovnom rokovaní, kde bude 
prerokovaná aj možnosť predaja. Môže sa zvolať aj mimoriadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva, kde bude prenájom areálu strelnice samostatným bodom. 
 
p. starosta skonštatoval, že tieto veci je potrebné interne dohodnúť. Je potrebné dodržiavať zákon 
o majetku obcí, ktorý umožňuje štyri spôsoby nakladania s majetkom: verejná obchodná súťaž, 
dobrovoľná dražba, priamy predaj v zmysle znaleckého posudku, alebo odpredaj z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, ktorý je potrebné v zmysle zákona 15 dní pred zasadnutím obecného 
zastupiteľstva zverejniť.  
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Kroky sa absolvovali, no k dohode nedošlo. Uviedol, že je naklonený myšlienke odpredaja za 1 €. 
Povedal, že keď si odmyslíme budovy, stále sa jedná o cca 4.500 m2 pozemku, je potrebné chrániť 
majetok obce. 
Chápe aj Poľovnícke združenie, že k žiadosti o hypotéku je potrebné založiť majetok, doložiť čistý 
list vlastníctva bez tiarch.  
Ak má prejsť do vlastníctva Poľovníckeho združenia za 1 € cca 4.500 m2 pozemkov, tak určite nie 
bez ďalších podmienok. Je potrebné dodržať voči všetkým rovnaký prístup. 
Dodal, že je naklonený myšlienke prevodu majetku za 1 €, aby aj o 20-30 rokov bola strelnica 
majetkom Poľovníckeho združenia, zaujala ho myšlienka verejného prerokovania problematiky. 
 
Diskusia: Ing. Belica, p. Rybár 
 
Ing. Belica uviedol, že v súčasnosti je dobré riešenie prejednať záležitosť na pracovnom rokovaní 
obecného zastupiteľstva, následne na rokovaní obecného zastupiteľstva v októbri. 
 
p. starosta povedal, že v prípade, že v prípade odpredaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa bude 
potrebné 7.10.2018 zverejniť zámer, dovtedy by malo prebehnúť pracovné rokovanie. 
 
p. Rybár uviedol, že verejné prerokovanie skončí ako pracovné rokovanie, nie je to otázka ako 
spaľovňa. 
 
p. Chorvát povedal, že na zasadnutí 19. 6. 2018 bolo dohodnuté, že zasadne stavebná a ekonomická 
komisia za účasti oboch strán s právnikmi. Dnes po 1,5 hodine rokovania sa dozvedel, že komisia 
nebola uznášaniaschopná.  
 
p. starosta uviedol, že zápisnicu zo zasadnutia berie ako doporučenie pre obecné zastupiteľstvo.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že komisia má pre obecné zastupiteľstvo len odporúčací charakter. Aj 
keď komisia nebola uznášaniaschopná, komisia sa mohla rozísť, napriek tomu sa vo veci sa konalo. 
Záver aj keď neuznášaniaschopnej komisie bol prijatý. 
Ďalej uviedol, že 19.6.2017 bolo prijaté uznesenie, následne Poľovnícke združenie malo predložiť 
návrh, ktorý združenie napokon predložilo, čo sa konštruktívne na stavebnej komisii vyriešilo. Bol 
predložený záver, ktorý je pre obecné zastupiteľstvo prijateľný. Je prijaté uznesenie obecného 
zastupiteľstva z 19. 6. 2017, je tu vôľa obce to riešiť, chrániť majetok obce i Poľovníckeho 
združenia, hľadať spoločný cieľ. 
 
p. starosta dodal, že odhliadnuc od budov, sa jedná o 4.500 m2 pozemku. Snaží sa hospodáriť ako 
s vlastným majetkom, chrániť obecný majetok.  
Obec kupovala pozemok v cene 6-6,60 €/m2, keby to obec predávala, Poľovnícke združenie by 
muselo 30 tis. € investovať do kúpy areálu. Vieme, že Poľovnícke združenie chce do areálu 
investovať 30 tis. €. Opýtal sa, či nemá Poľovnícke združenie iný majetok, ktorý by mohlo 
v prípade žiadosti o poskytnutie úveru založiť.  
 
p. prednosta povedal, že Poľovnícke združenie podalo žiadosť, riešil sa spôsob predaja cez znalecký 
posudok alebo trhovú cenu. Existujú ustanovenia o odpredaji areálu strelnice formou osobitného 
zreteľa. Boli prijaté nasledovné uznesenia obecného zastupiteľstva: uznesenie č. 89/2017 
s podmienkou hodnou osobitného zreteľa – zrekonštruovanie areálu,... a uznesenie č. 112/2017 – 
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odpredaj formou osobitného zreteľa za 1 € Poľovníckemu združeniu za určitých podmienok. Na 
základe uznesenia boli vypracované zmluvy, pripravené na podpis. Nakoľko nedošlo k dohode, 
prijaté uznesenia je potrebné zrušiť. Sú navrhnuté nové riešenia, je potrebné dohodnúť smerovanie 
riešenia danej problematiky. Či sa idú zrušiť pôvodné uznesenia a  prijme sa nové uznesenie 
o zámere hodného osobitného zreteľa, príp. sa zvolá verejné prerokovanie.  
 
p. starosta dodal, že je chránený majetok obce i Poľovníckeho združenia. Sám bol za odpredaj 
hodný osobitného zreteľa s podmienkou, že majetok ostane všetkých – Poľovníckeho združenia.  
 
p. Chorvát sa opýtal na ďalší postup, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
JUDr. Mgr. Belica povedal, že odpredaj je možné uskutočniť buď za cenu znaleckého posudku 
mínus vložené investície alebo prostredníctvom inej formy za asistencie menšieho alebo väčšieho 
počtu ľudí. 
 
p. starosta navrhol, aby bola vec verejne prerokovaná, je to politické rozhodnutie.  
 
p. Chorvát povedal, že znalecký posudok je spracovaný. Ak s ním obec nesúhlasí, môže dať 
spracovať nový, nakoľko sa nedala ohodnotiť stavba. Znalec by pri posudzovaní stavby musel 
vychádzať z fotodokumentácie pred a po zhodnotení. 
 
p. starosta povedal, že znaleckým posudkom sa stanoví cena. Výsledok rokovania, pracovného 
stretnutia sa prenesie ako dôvod hodný osobitného zreteľa. Znalecký posudok pri priamom predaji 
sa musí akceptovať ako minimálna cena. 
 
JUDr. Belica skonštatoval, že pozitívne je, že je zrejmý spôsob riešenia.  
 
Mgr. Kováč navrhol pracovné stretnutie za účasti právnikov, zástupcov Poľovníckeho združenia, 
pristúpiť aj na záložné právo. Zámer by sa mal v lehote zverejniť, aby bolo možné ho v októbri 
schváliť.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že výhodnejšie pre Poľovnícke združenie je časovo obmedzená ťarcha 
skôr ako znalecký posudok mínus investície.  
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že pri variante tiarch môže byť schválený predaj, ktorý môže schváliť 
obecné zastupiteľstvo v októbri. 
 
p. prednosta prečítal návrh zmluvy, návrh na zrušenie uznesení 89 a 112/2017, a návrh zámeru 
predaja. 
 
p. Rybár uviedol, že návrh by sa mal prezentovať na spoločnom stretnutí. Zaujímali by ho 
vynaložené náklady Poľovníckeho združenia verzus obce, aby bolo zrejmé o aké údaje sa jedná. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že je potrebné schváliť zámer predaja z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa. Prípadný predaj schvaľuje obecné zastupiteľstvo.  
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JUDr. Mgr. Belica uviedol, že ak má byť na budúcom zasadnutí OZ schválená zmluva, na dnešnom 
zasadnutí musí byť schválený zámer predaja z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia OZ č. 116/2018: 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
zámer predaja nehnuteľného majetku obce Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  
§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov Areál 
strelnice na ul. Pod Brezinou, ktorý sa skladá z pozemku parcely č. C 2158/2 vedenej ako ostatná 
plocha o výmere 4388 m2 a parcely č. C 2158/13 vedenej ako zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 86 m2 a stavby prevádzkovej budovy strelnice súpisné číslo 2153, ktorá je postavená na 
parcele C-KN 2158/13, všetko vedené na LV č. 1881 v k. ú. Sučany vedené vo vlastníctve Obce 
Sučany, Námestie SNP č. 1531/31, 038 52 Sučany, SR, podiel 1/1,  Poľovníckemu združeniu 
Jarolím Sučany  
II. schvaľuje  
zámer predaja nehnuteľného majetku obce Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  
§ 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov Areál 
strelnice na ul. Pod Brezinou, ktorý sa skladá z pozemku parcely č. C 2158/2 vedenej ako ostatná 
plocha o výmere 4388 m2 a parcely č. C 2158/13 vedenej ako zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 86 m2 a stavby prevádzkovej budovy strelnice súpisné číslo 2153, ktorá je postavená na 
parcele C-KN 2158/13, všetko vedené na LV č. 1881 v k. ú. Sučany vedené vo vlastníctve Obce 
Sučany, Námestie SNP č. 1531/31, 038 52 Sučany, SR, podiel 1/1,  Poľovníckemu združeniu 
Jarolím Sučany, IČO: 361 322 09 za kúpnu cenu 1€, a to s podmienkami: predkupné právo pre obec 
Sučany na dobu neurčitú, záložné právo pre obec Sučany v trvaní päť rokov od jeho vzniku, 
záväzok Poľovníckeho združenia Jarolím Sučany zorganizovať pre verejnosť 1 kultúrnu akciu 
ročne, záväzok Poľovníckeho združenia Jarolím Sučany v prípade potreby poskytnúť priestor pre 
obec Sučany. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je, že PZ Jarolím Sučany počas doterajšieho nájmu na 
rekonštrukciu predmetného areálu, ktorý bol zdevastovaný, použilo na celkovú rekonštrukciu 
40.000 € zo svojich zdrojov, na opätovné sprevádzkovanie odpracovalo v areáli viac ako 1000 
brigádnických hodín, tak aby areál mohol slúžiť svojmu účelu a verejnému záujmu. PZ Jarolím 
Sučany vybudovalo prístupovú cestu do areálu, ktorú má záujem taktiež získať do vlastníctva, 
pričom naďalej  bude vykonávať činnosť smerujúce k zveľadeniu areálu strelnice. 
Obec Sučany bude mať možnosť  naďalej areál strelnice  využívať viackrát ročne na vykonávanie 
rôznych kultúrnospoločenských podujatí pre širokú verejnosť, čo bude konkretizované v Kúpnej 
zmluve.    
Za: 7 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, 
MUDr. Trnovská, MPH.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie OcZ č. 89/2017 a  
uznesenieOcZ č. 112/2017: 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, 

MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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p. starosta skonštatoval, že do 7.10.2018 zvolá k tomuto bodu verejné prerokovanie občanov.  
 
p. prednosta naniesol žiadosť p. Michala Ličku o prenájom pozemkov KN 856/1, 856/2 katastrálne 
územie Sučany.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že stavebná komisia žiadosť prerokovala, neodporúča prenájom pozemkov 
parc. č. KN 856/1, 856/2 v katastrálnom území obce Sučany.  
 
p. Rybár uviedol, že ekonomická komisia uvedenú žiadosť neriešila. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje prenájom pozemkov 
parcelné číslo KCN 856/1 a 856/2 katastrálne územie Sučany vo vlastníctve obce,  zapísaných na 
liste vlastníctva číslo 1881 žiadateľovi Michalovi Ličkovi, Komenského 940/36, 038 52 Sučany: 
Za: 7 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, 

MPH., Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Bc. Adamovský) 
 
p. prednosta naniesol žiadosť SLOVAK DANCE, n. o. M. Haľamovej 21, 036 01  Martin 
v zastúpení Miroslav Frolo – riaditeľ o bezodplatnú výpožičku  nebytových priestorov 
s príslušenstvom v budove A – 4. trieda a v budove B – 5. trieda v Materskej škole, Hurbanova 10, 
Sučany do 30. 6. 219 v dobe 2-4 týždenne za účelom vyučovania detí MŠ prihlásených do 
tanečného krúžku. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje bezodplatnú výpožičku 
nebytových priestorov s príslušenstvom v budove A – 4 trieda a v budove B – 5. trieda v Materskej 
škole, Hurbanova 10, Sučany do 30. 06. 2019 v dobe 2-4 h týždenne pre SLOVAK DANCE, n. o. 
M. Haľamovej 21, 036 01 Martin v zastúpení Miroslav Frolo – riaditeľ, za účelom vyučovania detí 
MŠ prihlásených do tanečného krúžku: 
Za: 7 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, MUDr. Trnovská, MPH., 

Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Belica. 
 
 
Správa o plnení uznesení OcZ 

 
p. prednosta informoval, že uznesenia zo 7.8.2018 a 19.6.2018 boli splnené v termíne, náročné na 
spracovanie bolo uznesenie týkajúce sa predĺženia nájmu bytov. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení uznesení z predchádzajúceho zasadania  
obecného zastupiteľstva: 
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Za: 7 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, MUDr. Trnovská, MPH., 
Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal JUDr. Mgr. Belica. 
 
 

Správy z vykonaných kontrol 
 

Hlavná kontrolórka informovala o vykonaných kontrolách, prečítala: 

- Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol 
- Správu č. 7/2018 z kontroly bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľností v roku 2017 
(ulice 1. mája a Kollárova) 
- Správu č. 8/2018 z kontroly spotreby energií v roku  2017 
- Správu č. 9/2018 z kontroly bežných príjmov: položka 121: daň z nehnuteľnosti v roku  2017 
(ulice Hlavná a Fučíkova) 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správy hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných  
kontrol. 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, 

MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

Výročná správa Sučany za konsolidovaný celok za rok 2017 so Správou audítora 

a Dodatkom správy audítora  
 

p. starosta informoval prítomných o spracovanom materiáli. 

p. Rybár uviedol, že ekonomická komisia sa oboznámila so správou, túto vzala na vedomie.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo Konsolidovanú výročnú 
správu obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2017: 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, 

MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

O 16,40 hod. bol v zmysle rokovacieho poriadku udelený priestor občanom 
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Nakoľko prítomní občania nevzniesli žiadne požiadavky ani pripomienky, postupovalo sa v zmysle 

schváleného programu.  

 

Správa o fin. plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2018 a monitorovacia správa 

o plnení programového rozpočtu obce za 1. polrok 2018 

 

p. prednosta informoval prítomných, že čerpanie rozpočtu za I. polrok 2018 bolo premietnuté do 

materiálu, predložené poslancom na rokovanie obecného zastupiteľstva v termíne. 

 

p. Rybár informoval, že ekonomická komisia bola oboznámená s čerpaním rozpočtu za I. polrok 

2018 a monitorovacou správou o plnení programového rozpočtu obce za I. polrok 2018, uvedený 

materiál berie na vedomie. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu 

o finančnom plnení rozpočtu obce za 1. polrok 2018 a Monitorovaciu správu o plnení 

programového rozpočtu obce za 1. polrok 2018: 

Za: 6 (Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, MUDr. Trnovská, 
MPH.) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

Počas hlasovania chýbal Mgr. Kováč a Mgr. Ďaďová. 

 

p. prednosta naniesol žiadosť Ing. Jely Valachovej PhD., o určenie dopravného značenia na vjazde 

na miestnu komunikáciu Fatranská cesta. 

Ing. Jela Valachová, PhD. a ďalších 26 občanov z ul. Fatranská cesta požiadalo o určenie 

dopravného značenia na vjazde na ulicu Fatranská cesta z poľnej cesty nad mostíkom cez potok. 

Poľnú cestu využívajú v poslednom období ťažké mechanizmy z blízkej lokality, v ktorej prebieha 

výstavba rodinných domov. Prejazd spôsobuje zvýšenú prašnosť, hluk a ohrozuje ich majetok. 

Pozemok, po ktorom autá jazdia, nie je majetkom obce, ani komunikácia nie je zaradená medzi 

miestne komunikácie. Nie je tam vybudovaný ani chodník pre chodcov, preto komisia neodporúča 

osadenie dopravných značiek.  
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p. starosta uviedol, že územný plán IBV Hrabiny bol schválený v r. 2010. Nemá dôvod nepodpísať 

stavebné povolenia, pokiaľ spĺňajú všetky náležitosti. Dopravný prístup je z Fatranskej cez mostík a 

obecný pozemok. Komunikuje so zástupcom firmy Mate. Riešením je, že priestor nie je vedený ako 

komunikácia, mohlo by dôjsť k ohrozeniu potoka, zosuvu pôdy. Smeruje to k umiestneniu zábrany. 

Problém je s prístupom p. Zaťkoviča do garáže. 

 

p. Valachová uviedla, že umiestnenie dopravného značenie na obecnom pozemku je možné. 

 

p. prednosta povedal, že pokiaľ je vlastníkom pozemku firma Mate, bude sa to riešiť, aby sa 

občania mohli tadiaľ dostať. Tu nastal problém, že občania nesúhlasia, aby tadiaľ chodili 

mechanizmy. Dodal, že dopravné značenie nemôže byť osadené, nakoľko cesta nenapĺňa parametre 

komunikácie. Je to na ďalšie rokovanie zúčastnených strán. 

 

p. Valachová požiadala o doručenie vyrozumenia.  

 

Dotácia Futbalovému oddielu 

 

p. prednosta informoval o doručenej žiadosti Futbalového oddielu Tatran Sučany o poskytnutie 

dotácie vo výške 5 tis. €, následne bola žiadosť bola posúdená na ekonomickej komisii, ktorá 

navrhuje 1.500 € na zakúpenie čerpadla.  

 

p. Rybár uviedol, že žiadosť bola predložená na prerokovanie ekonomickej komisie. Vzhľadom k 

tomu, že Futbalovému oddielu ostalo z minulého roka 3 tis. €, navrhol dotáciu vo výške 2 tis. €.  

 

Mgr. Kováč navrhol poskytnutie dotácie vo výške 3.500 € vzhľadom k práci s mládežou.  

 

MUDr. Trnovská navrhla, aby na pokrytie dotácie boli presunuté nevyčerpané prostriedky určené na 

sociálne dávky.  

 

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že ekonomická komisia navrhla o 1.500 €, žiadosť bola doručená na 5 

tis. €, opýtal sa na jej zdôvodnenie. 
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p. Ľubomír Špirko uviedol, že od januára prevzali futbalový oddiel do rúk, výsledky vidíte sami. Sú 

tri mládežnícke mužstvá plus dorastenecké družstvo, navýšili sa náklady, ktoré neboli do toho 

zahrnuté na prevzdušňovanie a hnojivo, prevzdušňovač, kabíny pre rozhodcov,  oprava šatní, oprava 

tribúny, výsev trávy, zeminu, oprava zábradlia. 

Staré ihrisko sa kosí dvakrát týždenne, ako aj nové ihrisko. Bolo by dobré prehodnotiť, o koľko 

zelene sa stará Futbalový oddiel, cca 5 ha zelene.  

 

Ing. Dianovský uviedol, že každým tréningom deti pribúdajú, rieši sa voľnočasová aktivita detí.  

 

p. prednosta dodal, že je potrebné zriadiť CVČ kvôli dotáciám. Pripomenul, že toto je už následná 

žiadosť Futbalového oddielu, je potrebné sa zamyslieť nad hospodárením.  

 

p. Rybár skonštatoval, že ekonomická komisia navrhla 1.500 €, sociálna komisia vyčlení zo svojho 

rozpočtu 1.500 €, je možné uvažovať o schválení 3 tis. €.  

 

Hlasovanie za schválenie poskytnutia dotácie z rozpočtu obce Sučany pre FO Tatran Sučany vo 

výške 3.000 € na činnosť futbalového oddielu: 

Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, 
MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Odmena hlavnej kontrolórke 

 

p. Rybár navrhol, vzhľadom ku kvalitne vypracovávaným materiálom, návrhom úspory finančných 

prostriedkov, udeliť hlavnej kontrolórke odmenu vo výške 20 % súčtu platov za prvý polrok 2018. 

Ekonomická komisia sa návrhom zaoberala, doporučila ho obecnému zastupiteľstvu schváliť.  

 

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že zákon umožňuje udelenie odmeny v rozsahu od 0 do 30 %, návrh sa 

pohybuje okolo stredu uvedeného rozpätia.  

 

Hlasovanie za schválenie polročnej odmeny hlavnej kontrolórke obce Sučany vo výške 20%  za 

obdobie I. polroka 2018 v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení: 
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Za: 3 ( p. Rybár, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 5 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, Ing. Jamriška, MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 

 

Zmena rozpočtu obce na rok 2018  
 

p. starosta informoval, že sa robí rekonštrukcia vstupu na cintoríne. Niektoré práce robia verejno-

prospešní pracovníci, hasiči. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nik neprihlásil. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmeny rozpočtu 
v položkách nasledovne: 
Výdaj: 
04.5.1. - 717 – Vybudovanie cyklocestičky    -  20 000 € 
04.5.1. – 717 – Rekonštrukcia komunikácií    + 13 000 € 
08.4.0.  – 717 – Rekonštrukcia vstup do cintorína   +   7 000 € 
Za: 6 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, 

MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (komunitné 

centrum, prístavba garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne, verejné 

osvetlenie ai.) 

 
Kontajnerové šatne 

p. prednosta informoval, že stavba je ukončená, minulý týždeň bola otvorená. Vznikol zaujímavý 

areál. Bolo použitých 19 tis. € z dotácie Slovenského futbalového zväzu, 62 tis. € z rozpočtu obce. 

 

Prístavba garáže OHZ 

p. prednosta informoval, že práce prebiehajú, stavba by mala byť do 1-2 mesiacov ukončená.  

 

Bytový dom Hradiská 
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p. starosta informoval, že prebiehajú prípravné práce, tento rok sa urobí vypratanie pivníc, aby sa 

budúci rok mohli urobiť prípravné práce. Predpoklad ukončenia je 8/2019, v rozpočte na r. 2019 je 

potrebné vyčleniť 300 tis. € na technickú infraštruktúru.  

 

p. starosta informoval, že:  

- sa dokončila rekonštrukcia miestnej komunikácie 29. augusta, časti ulíc Čsl. armády, Ď. 

Langsfelda. Prebiehajú práce na obnove vstupných priestorov cintorína. Je prísľub, že bude 

podpísaná zmluva  a z eurofondov poskytnuté financie na mäkké aktivity – kalendár, vzájomná 

výmena občanov, ako aj na pamätník padlým 1. svetovej vojne.  

- Riešia sa šmýkačky v materskej škole, výmena opotrebovaných preliezok v parku pri Prefe, 

Komenského.  

- Problémy sú s obstarávaním kompostérov, 1. súťaž cez EKS bola zrušená, dodávateľovi bola daná 

výpoveď zmluvy. 

- Čo sa týka elektromobilu, žiadosť bola podaná. Rieši sa projekt „Wifi pre teba“ cez Úrad 

podpredsedu vlády SR. 

- Od pondelka sa ide riešiť osvetlenie Hrabín, Starej Hradskej, nové osvetlenie na ul. Priemyselnej. 

Do jedného mesiaca by malo byť verejné osvetlenie zrealizované. 

- Rieši sa zeleň v areáli materskej školy. Pri skrývke vrchnej vrstvy zeminy bolo zistené odhnitie 

plota, hrozilo riziko úrazu detí, robí sa výmena oplotenia, je potrebné riešiť výmenu oplotenia popri 

hlavnej ceste.  

- Rieši sa presun kontajnerov Pri Váhu. Pán Kolčák mal oplotenú väčšiu časť pozemku, do mesiaca 

by mohli byť kontajnery popresúvané.  

 

Mgr. Kováč uviedol, že na komisii Mgr. Lamošová požiadala o zabezpečenie preliezok pre deti na 

ul. Pri Váhu, aby mali vyplnené voľnočasové aktivity.  

 

p. starosta dodal, že súčasťou výstavby bytového domu Hradiská je aj detský mobiliár. 

 

Mgr. Kováč sa opýtal, prečo viac ako mesiac nefunguje zber papiera v zbernom dvore. 

 

p. prednosta povedal, že budova v Zbernom dvore bola v zlom stave, rozobrala sa. Uvažuje sa so 

zriadením vrátnice zhruba 3x3 m, alebo dovedenie elektriny do jednej garáže, kde sa osadí lis. 
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Ing. Jamriška sa opýtal, či bola skolaudovaná ul. 29. augusta, nakoľko tam robí problémy dažďová 

voda. 

 

p. prednosta odpovedal, že sa robila len rekonštrukcia vrchnej časti samotného koberca v celej šírke 

finišera. Celková rekonštrukcia by obnášala vykopanie, nové kanály, obrubníka. Celé teleso by sa 

muselo riešiť od spodného podložia. Občania riešili prípojky sietí, realizácia stavby sa odďaľovala.  

 

Ing. Jamriška sa opýtal, ako prebieha súdny spor s f. Sagacita. 

 

Mgr. Belicová uviedla, že konanie o 156 tis. € je prerušené, vo veci neboli vytýčené pojednávania 

ani vo veci nie je rozhodnuté. 

 

p. Rybár navrhol v prípade schválenia projektu na zakúpenie elektromobilu zriadiť aj nabíjaciu 

stanicu. Túto by bolo vhodné zriadiť aj v prípade neschválenia žiadosti. 

 

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informácie 
o projektoch a zrealizovaných investičných zámeroch obce Sučany /Komunitné centrum, prístavba 
garáže hasičskej stanice, kontajnerové šatne,  verejné osvetlenie, WIFI pre Teba, kompostéry, vstup 
do cintorína, zeleň a oplotenie MŠ, presun obytných kontajnerov z ulice Ď. Langsfelda  ai./ 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, MUDr.                           

           Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo: -predloženie ŽoNFP 
za účelom realizácie projektu „WIFI pre Teba realizovaného v rámci  výzvy č.OPII-2018/7/1-DOP“, 
ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce  

- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 
  v maximálnej  výške 750 € v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce: 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, MUDr.                           

           Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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Informácia o činnosti komisií OcZ za 1. polrok 2018 

 

JUDr. Mgr. Belica uviedol, že komisia verejného poriadku riešila spor p. Bubniakovej a p. 

Blizniaka, vo veci p. Murčekovej, sa koná. 

Ďalej sa riešil spor p. Kolenčíka a p. Káčera z Komenského ulice. Problém rod. Kľučínovcov je 

vyriešený. 

 

MUDr. Trnovská, MPH. informovala, že sa zrealizoval posledný detský tábor cez nadáciu Markízy 

Štvorlístok. Pripravuje sa akcia „Deň lekárov“. Dávky v hmotnej núdzi sú na 37 % vyčerpané.  

 

p. Rybár skonštatoval, že výstupy z ekonomickej komisie boli vyčerpané v priebehu rokovania 

obecného zastupiteľstva. 

 

Mgr. Kováč uviedol, že informoval, že stavebná komisia riešila žiadosť Poľovníckeho združenia 

o prenájom strelnice, žiadosť p. Michala Lička, žiadosť p. Valachovej, žiadosť f. Koradoor v riešení 

s NDS. 

 

p. starosta povedal, že je potrebné dať na vedomie, že komunikácia Stará teheleň je v nájme od SPF. 

Bolo by vhodné to získať do vlastníctva bezodplatným prevodom. Je to veľmi úzka cesta v šírke 2,5 

m, ktorá by mala byť vo vlastníctve obce. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správy z činnosti 
komisií OcZ obce Sučany: 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, MUDr.                           

           Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo:  

I. prerokovalo 
Autoremedúru pôvodného Uznesenia č. 74/2018 
použitie rezervného fondu vo výške 290 000,-€ na kapitálové výdavky v roku 2018 a to na:  
Príjem: 
454 – Použitie RF                                                                    +290 000,- € 
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Výdaj: 
03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                              +20 000,- € 
08.1.0.- 717 – Výstavba šatní        +23 000,- € 
05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                          +4 000,- € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                             +77 000,- € 
04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                                          +66 000,- € 
04.5.1 – 717 – Vybudovanie cyklocestičky                                         +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu                       +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia obytných kontajnerov                         +10 000,- € 
08.4.0 – 717 – Rekonštrukcia vstup cintorín                                     +50 000,- € 
 
b/ na nové znenie: 
použitie rezervného fondu vo výške 290 000,-€ na kapitálové výdavky v roku 2018 a to na:  
 
Príjem: 
454 – Použitie RF                                                                    +290 000,- € 
 
Výdaj: 
03.2.0 - 717 - Výstavba garáže DHZO                                              +20 000,- € 
08.1.0.- 717 – Výstavba šatní        +23 000,- € 
05.1.0 - 714 - Nákup kosačky                                                          +4 000,- € 
06.4.0 - 717 - Rekonštrukcia verejného osvetlenia                             +77 000,- € 
04.4.1 - 717 - Rekonštrukcia komunikácií                                          +79 000,- € 
06.6.0 – 717 – Vybudovanie kanalizácie ul. Pri Váhu                       +20 000,- € 
06.6.0 – 717 – Rekonštrukcia obytných kontajnerov                         +10 000,- € 
08.4.0 – 717 – Rekonštrukcia vstup cintorín                                     +50 000,- € 
08.4.0 – 717 – Rekonštrukcia vstup do cintorína            +   7 000 € 
 

Za: 7 (Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, MUDr.                           

           Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Kováč)  
 

Rôzne  
 

p. starosta informoval o zmene organizačnej štruktúry obce, boli na určitú dobu prijatí robotníci. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie zmenu 

organizačnej štruktúry obce: 
Za: 8 (Mgr. Kováč, Ing. Belica, p. Rybár, Ing. Jamriška, Bc. Adamovský, JUDr. Mgr. Belica, MUDr.                           

           Trnovská, MPH., Mgr. Ďaďová) 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 

p. starosta informoval, že riaditeľ Bilingválneho gymnázia v Sučanoch má vo štvrtok poradu, kde sa 

bude riešiť ich zámer využitia športového domu.  

 

Bc. Adamovský informoval o sťažnosti občanov na Vážskej ulici a Pod Brezinou ohľadom 

obmedzenia rýchlosti. Ďalej naniesol požiadavku na riešenie osvetlenia pri Motoreste Rapid.  

 

p. Rybár uviedol, že lampy boli zakúpené v r. 2011, vymenia sa max. v priebehu dvoch týždňov.  

 

p. prednosta odpovedal, že Ing. Korčeková podala žiadosť o zmenu dopravného značenia. Dodal, že 

do budúcna je potrebné riešiť problém, na ktorý upozornila p. Valachová, v spolupráci s firmou 

Mate. 

 

Mgr. Kováč sa opýtal, ako pokračuje spracovávanie Územného plánu obce. 

 

p. starosta odpovedal, že spracovávateľovi je potrebné dať výpoveď zmluvy, vziať podkladové 

materiály a dať to dokončiť inej firme. 

 

p. prednosta uviedol, že je potrebné myslieť na to, aby komisie včas pripravili materiály, aby mohli 

byť zverejnené návrhy Všeobecne záväzných nariadení v zákonnej lehote pred zasadnutím 

obecného zastupiteľstva. 

 

Interpelácie 

 

Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
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Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za konštruktívne jednanie a 
zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 

 

                                             

 

 

 

....................................                    

                                                  Viera Jašeková   

                                                     zapisovateľka                                  

 

 

    .......................................................           .............................................. 

                                        MUDr. Iveta Trnovská, MPH.       JUDr. Mgr. Peter Belica 
                o v e r o v a t e ľ   o v e r o v a t e ľ  

 

 

                                .......................................................           ..............................................

              Mgr. Vladimír Olbert               Ing. Vladimír Plžik 

         prednosta obecného úradu        starosta obce 
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Prezenčná listina  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 11.09.2018 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 

1.   Ing. Vladimír Plžik  -   starosta obce  
2.   Mgr. Vladimír Olbert    -   prednosta obecného úradu  
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka (ospravedlnená) 

      
 
P o s l a n c i :     

1. Mgr. Veronika Ďaďová   
2. Martin Rybár  
3. Ing. Eva Bencová (ospravedlnená) 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica  
5. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
6. Mgr. Róbert Kováč 
7. Jaroslav Makovník (ospravedlnený) 
8. Bc. Ján Adamovský  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD. (ospravedlnený) 
10. Ing. Ján Jamriška 
11. Ing. Peter Belica  

 
Ostatní prítomní:  
Viera Jašeková  -   zapisovateľka 
Mgr. Eva Belicová  -    právna zástupkyňa obce 
Ján Chorvát 
Peter Grzanka 
Viliam Dubovec 
Ing. Mikuláš Kočalka 
Martin Matula 
Ctibor Matula 
Peter Lauček 
Miroslav Matula 
Tibor Špirko 
Libor Čech 
Jela Valachová 
Mgr. Samuel Skokňa 
Mgr. Dana Cervanová 
Maroš Chmúrny 
Mgr. Valéria Tučeková 
 


